
 
 
 
INNKALLING TIL MENIGHETSRÅDSMØTE, ONSDAG 29. JANUAR 2025 
 
Innledning: Rolf Erik Hanisch 
 
 

SAKER: 

1/25  Godkjenning av innkalling og dagsorden  
Forslag til vedtak: Innkalling og dagsorden godkjent 

 
2/25 Godkjenning av referat fra MR, 11.12.24 
  Forslag til vedtak: Referat godkjent  

  
3/25 Orienteringssaker 

1. Daglig leder, Åsne-Louise Halvorsen, orienterer fra stab 
2. Sokneprest, Rolf Erik Hanisch, orienterer fra gudstjeneste og prestetjeneste. 
3. Innsettelse av vår nye ungdomsarbeider, Henrikke Sandhåland, 9. februar 2025. 

 
4/24 Møtedatoer, 2025  

29. januar  
26. februar 
8. mars – stab og menighetsrådsdag 
26. mars 
23. april 
6. mai – menighetens årsmøte 
21. mai 
18. juni: avslutning  
 
Sommerferie 
 
27. august 
16. – 21. september – Bispevisitas Randesund menighet 
24. september 
22. oktober 
19. november 
17. desember - avslutning 
 
AU møter 2 uker i forkant av møtedatoene. 
Forslag til vedtak: Møtedatoer 2025 vedtas 

 
5/25  Bibler til vigselspar, eller bok? 
 Bibelselskapet har kommet med en ny, stor og vakker utgave av brudeparbibelen i 

oversettelsen av 2024. Vanlig utsalgspris er kr. 649,-. Det er nær det dobbelte av hva 
den gamle kostet oss. Vi har +/- 20 vielser i året i våre kirker i egen regi (21 meldt til 
nå for 2025). Et flertall, men ikke alle, bor i soknet, men de fleste har jo røtter her. 
Skal alle få, vil kostnadene kunne beløpe seg til mellom kr.10.000,- og 15.000,- per 
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år.  Vil menighetsrådet at de som vies i våre kirker fremdeles skal få 
brudeparbibelen? Kan vi anta at den blir brukt? Alternativt: Skal vi finne enklere og 
rimeligere bøker som kan være til nytte og inspirasjon for det nye brudeparet? 
Eksempelvis «Kjærlighetens fem språk» av Gary Chapman (Adlibris, innbundet 
kr.282,-). Kan evt. vedtas som et forsøksprosjekt for inneværende sesong. 
Tilgjengelighet over tid uviss.  

 
Forslag til vedtak:  

  
 
 

6/25  Komité for kirketekstiler 
Daglig leder mottok 9.jan. følgende henvendelse fra kirkeringenes styre til 
menighetsrådet:  
«Henvendelse til menighetsrådet om å opprette en komite for å starte arbeidet 
med å skaffe messehagel (og evt. stolaer) til Søm kirke.  
I kirkeringenes styremøte 9. desember ble det vedtatt å sende en henvendelse til 
menighetsrådet om å opprette en komite som kan starte arbeidet med å skaffe 
messehagel og eventuelt stolaer til Søm kirke.  
I tråd med tidligere vedtak settes det av kr. 50 000 av overskuddet på julemessa til 
fond for kirketekstiler. På dette fondet vil det da stå kr. 250 000,- 
Vi i kirkeringenes styre retter derfor nå en henvendelse til menighetsrådet der vi 
foreslår at det opprettes en komite for å starte arbeidet med å skaffe messehagel (og 
evt. stolaer) til Søm kirke.  
Det er ønskelig fra kirkeringenes styre at kirkeringene er representert med to 
medlemmer i denne komiteen.» 

 
Soknepresten har vært i dialog med Tone Klev Furnes, seniorrådgiver kultur hos 
biskopen. Det er allerede skaffet kapital til veie som gjør prosjektet realistisk. Det er 
naturlig at MR nå nedsetter en komité for anskaffelse av disse tekstilene. Dette 
prosjektet krever ikke utlysning av anbudskonkurranse. Det kan MR gjøre, men det 
står også menighetsrådet fritt å henvende seg direkte til en kunstner og be om 
forslag til utforming. Tekstilene skal, som alt annet inventar til kirken, godkjennes hos 
biskop. På veien mot endelig bestilling skal skisser med utførlig beskrivelse av farger 
og symboler forelegges biskop v/rådgiver for godkjenning.  

 
Klev Furnes kommer tilbake med mer info i forhold til prosess og veier å gå med 
prosjektet. Sokneprest foreslår at MR i første omgang nedsetter en arbeidsgruppe 
med sokneprest og et medlem til fra menighetsrådet samt to medlemmer fra 
kirkeringene. Komitéen bes utforme et forslag til mandat og lage en beskrivelse av 
prosjektet og prosessen videre for vedtak i et nytt rådsmøte.  

 
Forslag til Vedtak: 
Menighetsrådet nedsetter en arbeidsgruppe for anskaffelse av messehagler til Søm 
kirke, med sokneprest og et medlem til fra menighetsrådet samt to medlemmer fra 
kirkeringene. Komitéen utformer forslag til mandat og beskrivelse av prosjektet og 
prosessen videre, som legges frem for MR til vedtak i et nytt rådsmøte.  

 
 
 
 
 



7/25  Innmelding i Follow me/NMSU 
Followme er NMSUs nettverksbyggende oppfølgingskonsept for unge ledere i alderen 
15-25 år. Visjon: SE-SAMLE-STYRKE Motto: GØY-KVALITET-FELLESSKAP 
 
Followme ønsker å hjelpe menigheter til å følge opp sine frivillige ungdomsledere. 
Det gjøres gjennom nettverksbygging, men den viktigste jobben skjer i den lokale 
menigheten. I tillegg til at ungdommene følges opp lokalt og knyttes til et større 
nettverk, så knyttes også den ansatte (lokallederen) opp til et nettverk av andre 
lokalledere som blir sett samlet og styrket av hverandre og av nettverksleder. 
Ledergruppen har månedlige samlinger. I Kristiansand-nettverket er det nå ca. 15 
menigheter som er med. Medlemskap i followme har en årsavgift på 4000,- Når vi 
melder inn followme-lokallag og betaler årskontingent, så vil vi motta 5000,- i 
oppstartsstøtte. I tillegg vil man motta frifondsmidler årlig for alle betalende 
medlemmer.  
 
Forslag til vedtak: 
Randesund menighet melder seg inn i followme-nettverket med ungdomsarbeideren 
som lokalleder.  

 
8/25  Sommer i Søm kirke 

Helt siden åpningen har kirken vært åpen i juli måned, som veikirke, og med kunst 
utstilling på kirketorget. De siste årene har vi også hatt lunsjkonserter hver onsdag. 
Kontaktpersoner for veikirke, kunstutstilling og lunsjkonserter, hhv. Elise Seip 
Tønnessen, Wenche Irene S. Stallemo og Martin Pearson, ber menighetsrådet om 
tilbakemelding på deres henvendelse, se saksvedlegg.  

 
 
9/25  Løypemelding/KPI  
  Sak er forberedt og innmeldt av Lars Ivar Gjørv. Se saksvedlegg. 
 
10/25  Eventuelt 
 
Kirsten Leidal      Åsne-Louise Halvorsen 
Menighetsrådsleder     Daglig leder og sekretær for rådet 
  



Vedlegg til SAK 8/25 
 
Til Randesund Menighetsråd     14.01.2025 

 
«SOMMER I SØM KIRKE» 

Følgende har hatt møte og samtaler pr. mail ang. sommeren i Søm kirke:  
Elise Seip Tønnessen, veikirke, Wenche Solum Stallemo, kunstutstilling, Martin 
Pearson, lunsjkonserter. 
 
Alle er positive til tiltaket om åpen kirke med kunst utstilling og lunsjkonserter, og så 
lenge vi får frivillige til å stille opp, tar vi utgangspunkt i følgende: 

• Tre kunstner har vist interessere for å stille ut på kirketorget; Sidsel Margrethe 

Stene, Grete Jakobsen og Arvid Back. 

• Lunsjkonserter på onsdager, kl. 12.30, med hovedsakelig unge talent fra 

distriktet. Dette er avhengig av finansiering. Søknader er allerede sendt til 

Kristiansand kommune og Sparebanken Sør. Søknadsfrist til fylket er i februar. 

• Kirken har tidligere vært åpen fra kl 11.00 – 14.00, tirsdag t.o.m fredag i hele 

juli. I år foreslår vi at det åpnes som før, for en måned, men starter en uke 

senere, fra tirsdag 8. juli, til og med fredag 8. august, Begrunnelse for 

flyttingen er at Tall Ships Race 2025 er i Kristiansand, frem til lørdag 2. 

august. 

• Vi foreslår at kirken/utstillingen er åpen på søndager etter gudstjeneste, fra kl. 

12.30 til kl. 14.00, tilrettelagt av veikirkeverter. 

• Hvis det er praktisk mulig og økonomi til det, kan det være mulig at utøverne 

på onsdagskonserten deltar i gudstjeneste søndagen før. Dette er god 

reklame! 

Vi vil gjerne ha en tilbakemelding fra Menighetsrådet om dette. 
 
Med vennlig hilsen 
Elise Seip Tønnesen 
Wenche Irene Solum Stallemo 
Martin Pearson 
 
 

  



Vedlegg til SAK 9/25 
 

Lars-Ivar Gjørv larsivar@gmk.no +47 900 63998 
 

Hvordan vet vi at vi lykkes; når målet vårt, er formålsorientert? 
Ja, si det. 
Jeg har tatt utgangspunkt i handlingsplanen vår: Vedtatt 26. april 2023 -  
råd og stab jobbet sammen: 
 
Innledning i vedtatt plan: 

Det skal utarbeides konkrete og målbare mål. 

Det skal være et redskap for menighetsrådet. 

Det skal være et dynamisk dokument, brukes aktivt. 

Dette er det redskapet menighetsrådet skal ha for å nå overordnede mål. 

Dette har vi vedtatt og gjentatte ganger bekreftet: 
Overordnet mål: 
At flere vil engasjere seg i menigheten. 

Viktige områder: 
Skape gode møteplasser for unge voksne/familier. 

Øke antall frivillige. 

Vi skal oppleves interessant og attraktiv for innflyttere. 

Vi skal som menighet søke ny kunnskap, slik at vi oppleves relevante. 

 

Hvilke indikatorer bruker vi så for å følge dette? 
Dette er noe av det vi allerede har: 

Antall konfirmanter vs. årskull 
Antall døpte vs. befolkning. 
Inntekter givertjenesten. 
Antall faste givere givertjenesten. 
Antall deltaker på ulike aktiviteter (tirsdagsmiddag mv.) 
Antall oppmøtte gudstjenester 
Antall lyttere/seere visuelle gudstjenester 

Kom med alt annet dere har av innspill. 
Jeg tror det er en god idé og ha nærhet til vår egen handlingsplan. 
 
Jeg ser fram til å møte dere igjen. 
 
LI 
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